
Protokół Nr 90

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 22 maja 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 9°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli CzłonkowieZarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu zaproponowała następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie sprawozdania finansowego Powiatu Koneckiego za 2019 rok.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok,

b) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości o numerze

geodezyjnym 957/16 położonej w Końskich obr. 01, stanowiącej

własność Powiatu Koneckiego, ograniczonym prawem rzeczowym

w postaci służebności przesyłu.

4. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie

201912020.

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy są uwagi, bądź propozycje do

przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.
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Ad.2

Skarbnik Powiatu - Pan Edyta Drążkiewicz przedstawiła sprawozdanie

finansowe Powiatu Koneckiego za 2019 rok. Oznajmiła, że ostateczna wersja

sprawozdania jednostki samorządu terytorialnego składa się z pięciu elementów:

• sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za

2019 rok,

• bilansu jst - po dokonaniu wyłączeń,

• łącznego rachunku zysków i strat - po dokonaniu wyłączeń,

• zestawienia zmian w funduszu jednostki,

• informacji dodatkowej.

Omówiła poszczególne pozycje sprawozdania podkreślając, że rok 2019

zakończył się zyskiem netto w kwocie 16 289 244 zł. Zwróciła uwagę, że

w związku z dodatkowym elementem sprawozdania, jakim jest od poprzedniego

roku informacja dodatkowa należało dokonać wyceny działek, którą wydział

budżetu i finansów wykonał we własnym zakresie. Ponadto, aby zapewnić lepszą

jakość przygotowywanego sprawozdania Wydz. BF dokonał czterdziestu ośmiu

korekt sprawozdań przekazanych przez jednostki organizacyjne powiatu.

Podkreśliła, że przedmiotowe sprawozdanie do końca maja przekazywane jest

organowi stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach

w celu zaopiniowania i stanowi ostatni element procedury absolutoryjnej.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że warto byłoby

uczulić pracowników jednostek organizacyjnych powiatu w kwestii rzetelnego

przygotowywania dokumentów finansowo - księgowych.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec oznajmił, że należałoby

zorganizować spotkanie w tej sprawie lub wystosować pismo .

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że przygotuje

pismo do jednostek w przedmiotowej sprawie.

Zarząd jednogłośnie zatwierdził i podpisał sprawozdanie finansowe

Powiatu Koneckiego za 2019 rok.

Zarząd przekazał przedmiotowe sprawozdanie organowi stanowiącemu.

2



Ad.3
a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz omówiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany polegają na zwiększeniu dochodów

i wydatków budżetu powiatu o kwotę 75 907 zł. Szczegółowo omówiła

proponowane zmiany, zgodnie z załączonymi do uchwały załącznikami.

Szczególną uwagę zwróciła na realizację projektu "Zdalna Szkoła"

w zakresie zabezpieczenia środków na wkład własny. Podkreśliła, że

Ministerstwo nie dało żadnych wytycznych do projektu.

Zarządjednogłośnie podjął uchwałę Nr 56/2020 w przedmiotowej sprawie.

b) W związku z planowaną przebudową parkingu przed budynkiem

administracyjnym Starostwa Zarząd zobowiązał Członka Zarządu - Pana

Jarosława Staciwę do zorganizowania spotkania w celu określenia

przebiegu budowy linii kablowej średniego napięcia w kontekście

ewentualnej kolizji z zamierzeniami powiatu na tym terenie.

Zarząd odłożył decyzję dotyczącą podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na obciążenie nieruchomości o numerze geodezyjnym 957/16 położonej

w Końskich obr. 01, stanowiącej własność Powiatu Koneckiego, ograniczonym

prawem rzeczowym w postaci służebności przesyłu na jedno z kolejnych

posiedzeń, po powzięciu bardziej szczegółowych informacji w sprawie.

Ad. 4

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg

powiatowych w sezonie 2019/2020 w porównaniu do danych z lat ubiegłych.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, co

znajduje się pod pozycją "utrzymanie sprzętu".

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że pozycja ta obejmuje zakup części do piaskarek tj.

części, które się zużywają - rolki, talerze, taśmy oraz zakup paliwa.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

koszty zimowego utrzymania dróg są wysokie, a trudne warunki atmosferyczne

t.j. śnieg, czy oblodzenia w tym sezonie nie występowały.

Zarząd przyjął "Informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg

powiatowych w sezonie 2019/2020" i przekazał ją organowi stanowiącemu.

Ad.5

W sprawach różnych:

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę na

konieczność korekty budżetu po stronie dochodowej. Poinformowała, że szacuje

się spadek dochodów z PIT o ok. 15-20% oraz, że dochody powiatu w kwietniu

b.r. zostały wykonane w ok. 60% w porównaniu do kwietnia ubiegłego roku.

Zwróciła uwagę, że dochód z PIT stanowi największe źródło dochodów własnych

powiatu oraz, że Wydz. Budżetu i Finansów na bieżąco będzie monitorował

udziały w PIT. Podkreśliła, że powiat nie ma problemu z utrzymaniem płynności

finansowej, ale w przypadku konieczności ma możliwość wzięcia kredytu

krótkoterminowego, zgodnie z umową zawartą z bankiem.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zawnioskował

o założenia korekty (spadku) dochodów z PIT na poziomie 20%.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa poinformował, że spodziewane

są oszczędności w prowadzonych postępowaniach przetargowych dotyczących

wykonania dokumentacji projektowych na realizację zadań drogowych.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zasygnalizował

potrzebę wykonania dodatkowych inwestycji drogowych w porozumieniu

z grmnarm,

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że rok 2020

zapowiadał się optymistycznie, jednak okazało się, że pandemia COVID-19

spowoduje spadek dochodów jednostek samorządu terytorialnego. Zaznaczyła, że

skutki pandemii samorząd będzie odczuwał jeszcze przez najbliższe lata.
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Zarząd postanowił założyć korektę dochodów (spadek dochodów) z PITna

poziomie 20%.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1005 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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